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Van: Ard op de Weegh <ard@opdeweegh.eu>  
Verzonden: vrijdag 19 november 2021 11:04 
Onderwerp: Voorbereidende werkzaamheden Railterminal door de provincie 
 
Geachte mevrouw Faber, beste Brigitte, 
Gisteren stuurde ik namens BOB een aantal vragen bij de bijzondere voortvarendheid van de provincie om zonder 
de uitspraak van de Raad van State af te wachten te beginnen met de voorbereidende werkzaamheden voor de 
mogelijke aanleg van de railterminal. BOB vindt dit nog steeds een bestuurlijke provocatie, waaruit blijkt dat ze 
maling hebben aan Overbetuwe en haar belangen en evenals gisteren verzoeken wij met de grootst mogelijke 
aandrang deze werkzaamheden tegen te houden tot er tenminste een uitspraak van de RVS ligt. 
 
Het zal U niet verbazen, dat BOB zich vervolgens verder vastgebeten heeft op deze materie. Ik vraag u met klem 
nogmaals kennis te nemen van bijgesloten notitie. Een van de dingen waar ik bang voor ben is aanleg van nieuwe 
watergangen die koppelen aan de vuilstort waardoor verontreiniging het gebied in gaat stromen. Daarna is de 
volgende versies van het inpassingsplan het tracé van de ontsluitingsweg gewijzigd om de stort te mijden. Of dat 
ook lukt is niet duidelijk want in dit bijgevoegde stuk staat ook dat ze niet goed weten hoe groot het stort is. Er staat 
ook in dat de bestemming agrarisch is voor extensief beweiden, maar dat dat niet is toegestaan wegens de 
verontreiniging. Ook de stoffen die in het water zitten worden genoemd. Er wordt gemeld dat er geen recente 
controles zijn geweest van de waterkwaliteit om het stort. Bovendien is de deklaag waarmee de stort is afgedekt op 
sommige plekken maar 10 cm dik. Bovendien schijnen er ooggetuigen te zijn, die beweren dat er zelfs vaten gestort 
zijn. 
 
Vorenstaande in overweging nemend meen ik te mogen stellen, dat de voorbereidende graafwerkzaamheden een 
ernstige bedreiging kunnen vormen voor het gebied. Gebied van Overbetuwe, waar we als raad, maar ook als 
college zuinig moeten zijn. We kunnen het ons niet permitteren de provincie haar gang te laten gaan. BOB stelt het 
college voor om – naast  het een halt toe roepen aan de voor Overbetuwe ongewenste dadendrang van de provincie 
- een opdracht te geven aan de ODRA om waterkwaliteit en afdekking van de stort te onderzoeken en 
aanbevelingen te doen over verder beheer. Dit is in onze ogen wel het minste wat we aan onze inwoners verplicht 
zijn. We horen graag van u. 
 
Ten laatste: Is het niet beschamend te noemen, dat de omwonenden uit Reeth een spoedprocedure moet 
aanspannen om de aanvang van de werkzaamheden tegen te houden tot de uitspraak van de RvS, terwijl hier voor 
raad en college ook een nadrukkelijke verantwoordelijkheid ligt. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Ard op de Weegh 
 
Email: ard@opdeweegh.eu 
Website: www.lijstbob.nl 
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Een van de dingen waar ik bang voor ben is aanleg van nieuwe watergangen die koppelen aan de vuilstort waardoor 
verontreiniging het gebied in gaat stromen. Zou mooi zijn als de gemeente een opnieuw gaat monsteren wat er in 
en bij de stort allemaal in het water zit. Ik heb van ooggetuigen van destijds gehoord dat Luxan er zelfs vaten gestort 
heeft. 
 
Bijgevoegd de notitie over de vuilstort uit het voorlopige inpassingsplan. 
Daarna is de volgende versies van het inpassingsplan het tracé van de ontsluitingsweg gewijzigd om de stort te 
mijden. 
Of dat ook lukt is niet duidelijk want in dit bijgevoegde stuk staat ook dat ze niet goed weten hoe groot de stort is. 
 
Er staat ook in dat de bestemming agrarisch is voor extensief beweiden, maar dat dat niet is toegestaan wegens de 
verontreiniging. 
Ook de stoffen die in het water zitten worden genoemd. Er wordt gemeld dat er geen recente controles zijn geweest 
van de waterkwaliteit om de stort. 
Bovendien is de deklaag waarmee de stort is afgedekt op sommige plekken maar 10 cm dik. 
 
Wat mij betreft zou de gemeente een opdracht kunnen geven aan de ODRA om waterkwaliteit en afdekking van de 
stort te onderzoeken en aanbevelingen te doen over verder beheer. 
 


